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Närvarande:  
6 närstående, Laila, Eva, Ove, Tommy, Annika, Kajsa, Ingemar, Göran Eva, Marianne, Maud 
och Clas-Göran 
4 boende från avdelning F  
Anita Jonasson Kroon, kontaktpolitiker 
Karin Andersson, verksamhetschef 
Ida Sundblad, sjuksköterska 
Sutthida Lapra-In , teamledare 
Caroline Sjöbert 
 
 
Dagordning 
 

• Brukarundersökning, Socialstyrelsen 
Vi är väldigt glada och stolta över flera delar i Socialstyrelsens 
undersökning ”öppna jämförelser”. Tack vare gott samarbetet och 
öppna dialoger med våra boende och närstående har vi möjligheten att 
hela tiden jobba framåt och kvalitetsutveckla vår verksamhet. Att arbeta 
för att skapa välmående och trygghet är viktigt för oss.   
 
Det fanns även delar att arbeta med för att nå högre nöjdhet.  
Mat och måltider är en punkt där vi gjort flertalet förändringar för att 
uppnå högre nöjdhet. Vi följer regelbundet upp tyckandet kring maten 
med hjälp av en matenkät samt har dagliga dialoger om hur maten 
smakar och om det kan vara på ett annat sätt. Det är även förändring 
vad gäller personal i köket.  
 

• Information förändringar i verksamheten 
- Presenterar ny teamledare Sutthida Lapra-In som tagit över efter att 

Lisa Claesson nu är föräldraledig.   
- Vi har möjlighet att nyttja bassängen här på Landeryd ett par dagar i 

veckan. Tyvärr verkar det som den möjligheten försvinner till 
sommaren då kommunen fattat beslut om att stänga badet i 
samband med att den nya simhallen öppnar i Linköping.  

- Det finns nu wifi på sjukhem. Hör av er till Sutthida om ni behöver 



 
hjälp att skapa konto och logga in. Information om hur man gör detta 
finns uppsatt på avdelningarna och på anslagstavla i huvudentrén.   

 
• Dialog och information om aktiviteter 

- Vi använder oss av Instagram som informationsforum över vår vardag 
på Landeryd. Vi kommer framåt att lägga ut mer bilder men även 
planeringen för veckans aktiviteter samt meny. Några boende önskar 
att få menyn på rummet.  

- Pubkväll, gemensam bingo och musikunderhållning är väldigt 
uppskattat och det kommer vi att fortsätta med.  

- Boende bjuds in till boråd en gång i månaden. Där alla har möjlighet 
att lyfta fram synpunkter och ideér. Vi följer en agenda med 
punkterna aktivitet, mat, inom/utomhusmiljö och övriga frågor.  
Det brukar vara gott engagemang och många frågor lyfts.  
 
 

• Dialog och information om mat och måltidsmiljö 
- På Landeryd finns mottagningskök, det innebär att vi inte kan hantera 

rå kyckling eller kött. Dessa rätter kommer från Dafgård, vilket vi 
sedan piffar till och värmer upp. Andra rätter lagar vi själva. Bakning 
av fikabröd till eftermiddagskaffet sker regelbundet.  

- Enklare matenkät/frågor har tagits fram för att få fram synpunkter 
och idéer för måltider och måltidsmiljö. 

- På fredagar äter vi trerätterslunch. 
- Livsmedelsverket har varit på oanmäld inspektion av våra kök, 

protokollet har kommit åter utan avvikelser.  
- Det finns möjlighet till alternativ rätt till alla måltider. Det framkom 

att det erbjudits kräm och mjölk istället för varm mat. Detta lyfts i 
personalgrupperna och varm måltid kommer alltid framöver att 
serveras.  

 
 
 

• Dialog och information om inom/utomhusmiljö 
 
- Boende har önskat plattor vid boulebanan för ökad tillgänglighet. Vi 

har lyft detta vidare till fastighetsägaren. 
- Avd F och delar av Avd D´s korridorer har renoverats med ny 



 
golvmatta och väggfärg.  

 
 
 

• Information från ansvarig kontaktpolitiker 
- Anita informerar om att kontaktpolitiker bjuds in till enhetsråd i 

verksamheten två gånger om året, hon säger att det är lärorikt att få 
ta del av verksamheten och träffa närstående och personal. 

- Gav  positivt uttryck för brukarundersökningens goda resultat.  
- Nämnden har under pandemin haft digitala möten.  
- Efterfrågan om demensplatser är stor, det är kö till de platser som 

finns.  Nytt boende planeras i Harvestad och i Skarpan. Det är även kö 
till korttids och somatikplatser.  

- Staten har bidragit med pengar till omfattande kunskapsutveckling. 
Vårdbiträde har möjlighet att utbilda sig till undersköterska. Även 
undersköterskor har haft möjlighet att vidareutbilda sig till 
specialistundersköterska.  

- Från 1 Maj sker en omorganisation i hemtjänsten. En utförare 
kommer att driva verksamheten för ett geografiskt område och 
ansvara hemtjänst, hemsjukvård, hemrehabilitering och 
biståndsbedömda trygghetsboenden.  

- Rekryteringsläget är tufft för alla inom vård och omsorg. Färre 
utbildar sig till undersköterska. Många är duktiga i vården men har 
bristfällig svenska vilket är svårt i mötet med våra äldre.  

 
• Övrigt 

 
- Teamledare uppdaterar maillistan till närstående. 
- Vid förändring i kontaktmannaskap ringer den nya kontaktpersonen 

till närstående och presenterar sig. 
 
 

Boende som deltar på mötet uttrycker stor nöjdhet.  
 

 
 
 

 


